
Kamuflert statstøtte til kommersiell CO2 fangst og lagring.

Statseide Equinors omgjøring av prosjektet Northern Lights (NL) til et selskap 
er en videreføring av regjeringen Solbergs «Langskip»  med formål karbon 
fangst og lagring, sagt å skulle lagre CO2 på kommersiell basis, dvs. uten 
statstøtte(!). 
Egentlig er dette etablert av Equinor med statlige midler. NL er ikke et 
aksjeselskap som er finansiert med private midler! Hvorfor er ikke NL skilt ut 
som et frittstående firma?

Gir avtalen med norske Yara, avd. Nederland nødvendig avkastning for videre 
drift av NL? Hvordan finansierer Yara sin karbonfangst og lagring hos NL? Får 
NL flere utenlandske kunder? Har interessenter meldt seg?

Hva er de økonomiske implikasjonene fra denne aktiviteten? Er det en reell 
forbedring? Hvor stor er risikoen for nok et statlig industrihavari? 
Er det riktig å fange og lagre CO2? Blir verden bedre når man gjør det?
Var statstøtte riktig?


